
Referat af bestyrelsesmøde den 22. april 2024 

Deltagere: Mikael, Martin, Kristian, Kenneth og Anne-Marie (referent) 

Opfølgning fra GF Det var en god GF – alt forløb planmæssigt. 

Status 22, 5.tv. Der skal skiftes 2 Velux-vinduer. Anne-Marie undersøger med kommunen, hvordan 
man afspærrer på vejen under udskiftningen. Der er fortsat lidt hængepartier ift udbedringen af loftet – 
Mikael taler med tømrer. 

Ista – online Der har været problemer med at logge på. Det skulle være løst. Alle tjekker at de kan 
komme på. 

Tilbud fra Bahnhof AB. Vi har fået et tilbud på internet til foreningen. Kenneth tjekker indhold og pris. 

Status renovering af taget. Der er møde med Icopal den 7. maj – Mikael, Kristian og Martin deltager. 

Status brandsikring. Vi har fået et midlertidigt overslag på ca. 200.000kr. pr. lejlighed. Vi tager 
skunkene, når vi alligevel har stillads ved udskiftning af taget. 

Orientering omkring udvidelse af lejlighed/loftrum 22,5.th Mikael orienterede om, at Glenn 
overvejer at udvide lejligheden med loftrummet og etablere altan. 

Status rensning af  faldstamme i 22.  VVS’eren klarer det når vi alligevel er på taget for udskiftning af 
dette. 

Eventuelt  

Martin bemærkede at foreningens fælles varmeforbrug er steget med 100%. Da der ofte er skruet 
meget op for varmen i kælderrummet under nummer 3,st. stiller Martin en dør til rådighed som isættes 
mod gangarealet for at holde på varmen. 

Der er ikke planlagt have/oprydningsdag, så Anne-Marie kontakter Niklas og Lene for en dato. 

Vi havde en drøftelse af suppleanters deltagelse på bestyrelsesmøder og synes alle at det var en 
ressource, så fremover vil suppleanter blive inviteret til bestyrelsesmøder.  

Næste møde er 30. maj 2024, kl. 19.00 hos Anne-Marie. 


